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Generalforsamling Gjøl Private Vandværk A.m.b.a. den 30. marts 2023 
Formand for Gjøl Private Vandværk A.m.b.a. Mogens Poulsen byder velkommen og takker for fremmøde.  

Valg af dirigent 
Bestyrelsen foreslår Ole Hermansen som dirigent, der er ingen indvendinger og herefter overdrages ordet 

til Ole Hermansen. 

Ole Hermansen konstaterer at indkaldelsen er sket iflg. vedtægterne. Ole nævner at der er annonceret to 

gange i Aabybro Posten. Iflg. vedtægterne er det kun nødvendigt at annoncere én gang og dermed muligt 

at spare Gjøl Private Vandværk A.m.b.a. nogle annoncekroner. 

Bestyrelsens beretning 
Forbrugere i 2022. Der er blevet fire nye, men der er også mistet en. Det drejer sig om en minkfarmer der 

har lagt to matrikler sammen og dermed nedlægges minkfarmen som forbruger. 

De tre nye er i Bjergskoven og der er én ny på Fjordmarken. 

Mogens gennemgår tal: 

• Solgt vand:  81.507 m3 

• Indpumpet fra boringer: 87.488 m3 

• Spild:            6,21 % 

• Udpumpet til forbrugere: 82.881 m3 

• Skyllevand:       976 m3 

• El-forbrug:  52.105 KWh 

• Forbrugere:        637 

Spild er på 6,2 procent og vi mener det er i SRO’en og evt. en måler der giver dette udslag. Der arbejdes på 

at finde ud af hvor spilet stammer fra. Spildet er indenfor reglerne, da grænsen er 10%. Sidste år var spildet 

kun 3,5%. 

Vandindvendingstilladelsen er på 130.000 m3 gælder til 2048. 

Gjøl Nordre Vandværk har fået vand til samme pris som forbrugerne ved Gjøl Private Vandværk A.m.b.a. 

Denne hæves i år til 6,10 kr. 

Der er ryddet op i alle faste afgifter, så alle forbrugere betaler den korrekte takst. 

I takstbladet er prisen sat op til 2,5 kr. i år. 

Forslag til priserne for 2024 er 2,75 kr. og 650 kr. i fast afgift. Landbrug forbliver samme pris som tidligere. 

Grunden er at værket p.t. kører med underdækning og der er fra bestyrelsens side ønske om at balancere 

på et nul. 

Vedr. Gjøl Nordre Vandværk, har de ikke reageret på første tilbud. De har mistet deres 

vandindvindingstilladelse. De kan nu købe vand hos Gjøl Private Vandværk A.m.b.a. Rådført med Danske 

Vandværker skal prisen være 6,10 kr. pr. m3. Hvis de ønsker at lægge sig under Gjøl Private Vandværk 

A.m.b.a. kan de købe sig ind, og brev med pris fremsendes. 
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BNBO er ikke kommet videre, da størrelsen af området er forkert, hvorfor Gjøl Private Vandværk A.m.b.a. 

har klaget og afventer at dette blive lavet om. 

Svar på vandprøver kan ses via link på Gjøl Private Vandværk A.m.b.a. hjemmeside. Vandprøverne viser at 

vi har rent vand. Der er to boringer der er helt i orden. Der er en boring med en lille smule pesticider 

(indenfor lovlige grænseværdier) i og den ligger op mod villaejerne og ikke op mod landbrug.  

Vi har serviceaftale med Silhorko fire gange om året og efter behov, f.eks. ved skift af måler. De gennemgår 

også SRO, for at få kigget på vandspildet som tidligere nævnt. 

Thvilum A/S systemet svarer på LER anmodninger. De digitale tegninger opdateres af Thvilum A/S én gang 

om året. På værket har vi en seddel, hvor alle ændringer gennem året noteres på, så den er klar, når 

Thvilum A/S kommer.  

Vandværket i Østerkær er blevet revet ned, med nedrivningstilladelse fra kommunen. Boringen mangler 

p.t. at blive proppet af. Brøndborer kommer og udfører en lovlig afpropning. Jorden matrikuleres over til 

Claus Rom. Det drejer sig om ca. 55 m2. Østerkær Vandværks CVR-nummer lukkes herefter. 

Der har været tilsyn af Jammerbugt Kommune på vandværket og der er lavet en lang rapport. Der var kun 

et enkelt kritikpunkt. Det var gummilisterne ved boringerne, som skulle skiftes. Det er udbedret. 

Indestående på driftkonto pr. 29/03-2023 er 2.253.885,57 kr. 

Mogens Poulsen nævner skiftet til Kontorhjælpen’s Vandværksadmistration som ny kasserer har været et 

godt valg, da forfaldne udeståender med forbrugere, nu følges op og inddrives hurtigt. 

Mogens Poulsen takker bestyrelsen for et godt samarbejde. 

Hans Jørgen er flyttet til Aalborg og er derfor trådt ud af bestyrelsen og Henry Andersen er derfor tiltrådt da 

han er første suppleant. Han har derfor været med på de seneste mange møder. 

Der har været holdt en del møder på værket det seneste år, men der har også været en del kommunikation 

via telefon, bestyrelsesmedlemmerne imellem. 

Dirigenten spørger om der er kommentarer. Der er ingen kommentarer fra generalforsamlingen. 

Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse 
Annette Frederiksen gennemgår regnskabet. 

Det er første regnskabsår hvor Østerkær har været en del af regnskabet. Aktiverne der skal afskrives på er 

steget, efter sammenlægningen af værkerne. Hvorfor der ses en stigning i afskrivningerne i forhold til 

tidligere år. 

Regnskabet kan hentes på Gjøl Private Vandværk A.m.b.a. hjemmeside. 

Dirigenten spørger om de er bemærkninger.  

Der er ingen bemærkninger og herefter godkendes regnskabet af generalforsamlingen. 

Gennemgang af budget for det / de kommende år 
Annette Frederiksen gennemgår budget som viser et lille underskud i 2023 og at budgettet går i 0 i 2024. 
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Ole Hermansen spørger hvor længe vi kan køre med en ”pæn kapital” på bogen. Annette Frederiksen 

nævner at vi gerne må have nogle penge på bogen, for at kunne tage nogle større udgifter til f.eks. 

vedligeholdelse. 

Ved at kalde det overdækning og underdækning, kan man godt køre hvile i sig selv. Revisoren siger at det er 

rettidig omhu at lade regnskabet gå i nul allerede fra 2024. 

Ikke flere bemærkninger og derfor godkendes budget. 

Behandling af indkomne forslag 
Ingen 

Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen 
Dirigenten nævner hvem der er på valg: 

Bestyrelsesmedlemmer på valg: 

• Mogens Poulsen (genopstiller) 

• Henry Andersen (genopstiller) 

• Jacob Bejlegaard (ønsker ikke genvalg) – Anders Lynge Kjeldsen stiller op i stedet 

Suppleanter på valg: 

• Thorbjørn Jepsen (ønsker genvalg) 

• Henry Andersen (ønsker at stille op til bestyrelsen i stedet) 

Mogens Poulsen og Henry Andersen blev genvalgt til bestyrelsen. Anders Lynge Kjeldsen blev valgt til 

bestyrelsen i stedet for Jacob Bejlegaard. 

Thorbjørn Jepsen blev valgt som 1. suppleant 

Kim Pedersen blev valgt som 2. suppleant 

Valg af revisor 
Bestyrelsen foreslår at fortsætte med BDO. 

Dirigenten spørger om generalforsamlingen om denne kan stemme for. Der er ingen indvendinger hvorfor 

revisor fortsat er Revisor BDO Statsautoriseret revisionsaktieselskab i Aabybro. 

Eventuelt 
Dirigenten siger der er plads til ris og ros til bestyrelsen. Og spørger om generalforsamlingen har nogle 

kommentarer. 

Jørgen Jørgensen spørger til betontank under værket om den er utæt. Bestyrelsen svarer at den blev 

undersøgt for 10 år siden, så bestyrelsen mener ikke det er den der er grund til vandspild. Der er to 

muligheder hvis den er utæt. Få en tank der står på jorden, det er sådan man gør i dag. Alternativt at 

renovere den nuværende. 

Jørgen Jørgensen spørger om man kunne rense den helt af og give glasfiber indvendigt. 

Der spørges ind til spildet. Da spilet sker på ledningsnettet, er det svært at finde. Jørn Just nævner at vi har 

tre afgange fra vandværket og derfor kan finde området hvor spildet er i. 
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Natforbruget er ikke nemt at regne med, da der spares strøm ved at vaske om natten. 

Bestyrelsen nævner at der er igangsat tiltag, for at finde ud af hvad spilet skyldes. 

Ordstyrer takker for rigtig god ro og orden og generalforsamlingen er hermed officielt afsluttet. 

Formand Mogens Poulsen takker på bestyrelsens vegne. 
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